
 

 

  

Referat ECCNA_41 2026 - UNITY – 12.09.24 

kl 17:00-18:30 

(møte 2) 

  
EDM har delegert ansvaret til oss med å arrangere ECCNA_41 

i Norge 2026. 
  
  

•       Velkommen 
•       Presentasjonsrunde: 12 stk til stede (område Nord, Midt, Vest, Øst og Øst 2 er representert) 

o   Leder 
o   Nestleder 
o   Kasserer 
o   Sekretær 
o   Leder for Salg 
o   Leder K&D 
o   Leder for Program 
o   Leder for OR 
o   Leder for Registrering 
o   Leder for Fundraiser 
o   Observatører 2 

•       Stille stund 
•       Tradisjoner ble opplest 
•       Dagsorden er godkjent 
•       Post 
•       Ekstern selger 
•       Region Stavanger ønsker å publisere en artikkel om at ECCNA kommer til Norge i 2026 

  
 
 
  
Beslutningsprosess: 
Målet er å komme til enighet. Dersom vi ikke gjør det skal vi gå for simpelt flertall som en enhet.   
  
 
 
Tale og stemmerett: 
Kun ledere av underkomiteer og interimsstyre har tale og stemmerett. Unntaksvis er leder, som kun 
kan stemme ved liketall stemmer. 
  
Medlemmer i underkomiteer har sin tale og stemmerett via sin leder. 
  
Underkomiteer har møter i forkant av våre møter og rapporterer fremdrift og status fra sine komiteer. 
  
Rapporter sendes senest to dager før neste møte på disse e-postadressene: 
eccna.region.norway@nanorge.org og juliepadoey@hotmail.com 
  



 

 

Møter avholdes én gang pr. måned, den andre torsdagen i måneden inntil annet blir avtalt. 
  
 

  
 

SAKER 
  

a)   Valg: 
  
Alle verv i hovedkomiteen er nå besatt. Vi har kasserer, nestleder, sekretær og leder.  
  
1.      Underkomiteer som følger (2 års rusfri tid): 

- Oversettelse - Ledig 
- Registrering - Ledig 
- Cafe/Mat - Ledig 
- Opptak – Ledig 
- Informasjon – Ledig 

  
Ett medlem stilte til valg som leder for underholdning og ble valgt inn enstemmig.  
Vi går igjennom IT- og registreringsvervene. De går litt hånd i hånd. Nåværende leder i registrering 
har mest peiling på IT. Gruppen blir derfor enig om at leder for registrering heller blir leder for IT og 
at Registreringsvervet nå står ledig. 
  
  
Følgende underkomiteer er serviceaktive med lederskap: 

o Innkvarteringskomite 
o Kunst og design 
o Program 
o IT 
o Salg 
o Public Relations 
o Fundraiser 

  
  
  
  

b)  Rapportering fra underkomiteer 
  

  
  
         K&D: 

Har siden sist hatt 1 møte, men kontinuerlig kontakt i Messenger gruppa. 
Snakket om framdrift, hva er viktig nå, være tilgjengelig for underkomiteer, flyere, web osv. 
Drodlet om fargevalg ift bruk av landsfarger, utforme mere på foundraiser T-skjorte fram til 
Rotterdam, ift å få fram landsfarger. 
 
 Ha en rød tråd designmessig i alt vi skaper. 
 
 Gjennomgang av vårt mandat ift hva som står i høringsutkast for EccNa 41. 
 



 

 

 Hatt kontakt med leder for foundraiser. Utformet design til foundraiser T- skjorte 
 
 Hatt kontakt med leder for registrering og sendt pdf av logo til bruk på web. 
 
 Laget font til Mail som er sendt leder. 
 
 Komiteen er informert om sak på dagsorden til regionen om nyvalg av hovedkomite og alle 
underkomite ledere. Komitémedlemmer blir overrasket, vi blir uansett enig om å holde 
spiriten oppe å jobbe videre til vi får beskjed om eventuelt endring. 
 
 I kjærlig service 
 for 
 K&D 

          
          

  

IT: 

•    Vi er nå tre medlemmer 

-       Toni 

-       Thomas 

-       John-Inge 

  

Har bestilt domene og lagt ut midlertidig nettside på eccna41.org 

Jobber med å få tak i microsoft lisenser 

Vi kan lage eposter på domenet om det er ønskelig 

  

Ting som kommer i web-appen: 

- Nettbutikk 

- Kart over konventlokasjonen 

- Program 

- Informasjon 

- ... Øvrig 

  

          

          

PR: 

         Her er september-Rapport fra PR-komiteen 



 

 

  
Komiteen har fått to nye medlemmer, Benedikte og Henriette. Dog har vi ikke hatt offisielt 
møte, det begynner vi med i oktober. 

  
Som leder har jeg brukt tid på å sette meg inn i tradisjoner og tolkninger av dem. I Norge har 
vi liten erfaring med PR og publisitet for å tiltrekke oss nye medlemmer. Det tenker jeg at vi 
skal prøve å utfordre, så jeg har fått kontakt med PR ansvarlig fra ECCNA i Finland og avtalt 
møte med han. Har også oppsøkt andre NA-ressurser «from abroad». 

  
Min vurdering er at vi ikke bør forhaste oss med å gå ut med informasjon til presse, det må 
skje på våre premisser ikke på andres. Region Stavanger ønsker å gå ut med en felles 
pressemelding, og det kan vi godt gjøre, men først når vi er klare for det og har forankret både 
mål, visjon og hovedbudskap. 

  
I PR-gruppas komitémøte vil vi forsøke å definere noen forslag mål for PR-arbeid. En 
hovedmålsetning antas å bli å tiltrekke oss rusavhengige som fortsatt lider til konventet.  

  
På nettsiden ligger svært gammel amerikansk statistikk om våre medlemmer, og Finland har i 
anledning ECCNA produsert ny statistikk.  
Statistikk kan gir styrke til våre pressemeldinger og til informasjon vi sender til institusjoner, 
helseforetak og behandlingssteder. Jeg ønsker å foreslå at vi lager en tilsvarende undersøkelse 
i Norge for å kunne tallfeste noe om medlemmenes rusfrihet og NAs rolle i den. Mange 
offentlige instanser er oppfatt av forskning, og selv om dette ikke er forskning tenker jeg at 
det vil styrke vårt budskap om hvordan programmet virker. 

   
  
  
  

Innkvartering: 
         Referat: Møte i Innkvarteringskomiteen for ECCNA 2026 

Dato: 4. september 2024 Til stede: Innkvarteringskomiteens medlemmer 
  
  
1.   Møter med regionale salgssjefer 
·    Vi har booket møter med de regionale salgssjefene for Thon-kjeden og Strawberry-

kjeden. 
·    Disse salgssjefene har ansvar for tilbudene som er gitt oss på fire hoteller vi planlegger å 

bruke, inkludert Thon Partner og Energy Stavanger. 
·    Gjennom varadelegaten har vi også kommunisert med delegaten fra Finland, som setter 

oss i kontakt med lederen for venue-komiteen for ECCNA Helsinki 2024. 
·    Planlegging av møte med denne lederen for å sikre erfaringsoverføring og avklaringer til 

vårt arrangement i 2026. 
  
  

2.  Ansvarlige for dialog med utstillere 
·    To betrodde medlemmer er valgt til å ha ansvar for dialogen med utstillere og andre 

interessenter. 
·    Disse medlemmene vil også koordinere med andre nøkkelaktører for å sikre en god 

prosess frem mot arrangementet. 
  
  
3.  Diskusjon om nytt møtested for EDM-møter 



 

 

·    Vi har diskutert alternativer for lokasjonen av EDM-møtene. 
·    Forslaget om å bruke konferansesalen på Clarion Energy Hotel ble vurdert som det beste 

alternativet så langt. 
·    Det vil gjennomføres en endelig avklaring om dette under møtet med den regionale 

salgssjefen den 1. oktober. 
  
Neste møte: 2 uke i september. Innkallelse kommer. 

  
  
  
  

Program: 
Ingenting å rapportere. Skal ha første møte til uka. 

  
  
  
  

Kasserer: 
Vi har fått 3000 euro av ECCNA overført til vår konto. 
 Har fått betalt t-shirts faktura med hjelp av leder. 
 Har fått opprettet VIPPS for ECCNA41 med hjelp fra leder og regions kasserer 
 (vel å merke så det leder som har gjort alt). 

Oppdatert budsjett med foundrasing utgift for t-shirts. 

   

Ønsker at alle underkomiteeledere skriver inn forventer utgifter.. og eventuelle inntekter i 
budsjett. 
 
Jeg sender Excel sheet til alle ledere. 

  
  
  
  

Fundraiser: 
Vi har fått trykt opp 80 T-sjorter som vi begynner å selge på Oslo-konventet 20-22 sept for 
250 kr stk. 

Takk til Design som kastet seg rundt og fikk laget dette kule designet. 

 
 
 
 

Innkjøpet kostet oss 8.500 og vi forventer å selge disse for 20.000 Løp og kjøp folkens 🙂 
Kasserer kommer med en tilbakemelding på om vi kan ha et eget vippsnummer på dette. 
 



 

 

 
 
 

Har snakket med Per A i Sarpsborg for å planlegge et dance event som kan kjøres med jevne 
mellomrom. Dette skjer tidligst i feb 2025 i Sarpsborg som en test. 

 
Leder: 
Har vært i jevnlig kontakt med underkomiteer og hovedstyret underveis. Videresendt e-poster 
og fulgt opp arbeider. 
  
Har vært i kontakt med OØKNA konventet for å få plass til fundraiser t-shirts. Vi får plass i 
inngangspartiet. 
  
Har hentet t-shirts i Fredrikstad som jeg tar med til konventet. 

 
Har kontaktet kasserer i Region og fått Vipps, tilknyttet vår konto til innbetaling av 
fundraisere og andre ting. 
  
Har vært i dialog med EDM og har fått 3000,- euro i seeding money overført til vår konto. 
Har også forhørt meg om når de anbefaler oss å selge t-shirts utenlands. Vi avventer fortsatt 
svar på sist nevnte. 

 
Jobber med rekrutering av medlemmer til verv. Har fokuset på å få inn folk der behovet er 
størst nå, 2 år før vi avholder eccna. Ønsker at vi skal ha medlemmer fra alle Regionens 
områder i service i dette arbeidet vi er igang med. Det er vi nå! 

 
Har opprettet egen Zoom konto til ECCNA vi skal benytte fremover til møter. 
  
Har laget dagsorden og godkjent referat. 

 
 
Sekretær: 
Jeg er i jevnlig dialog med interimsstyret og jeg har opprettet vedtakslogg og den oppdaterer 
jeg underveis i fremdriften. Jeg er i kontakt med sekretær og komiteen for ECCNA_40 i 
Nederland og de er glade for å dele det de vet, og det de gjør så langt i prosessen slik at jeg/vi 
slipper å finne opp kruttet på nytt – dette gjelder spesielt for sekretærvervet. Jeg vurderer å få 
meg en vara-sekretær som kan stille opp dersom jeg ikke har mulighet og for å dele litt på 
oppgaver når det blir mer å gjøre fremover. 
 
Alle dokumenter som vi har i ECCNA-komiteen ligger ute på nanorge.org og på Disk. Det er 
et par referat/dagsorden tidlig i prosessen som ikke ble laget – forståelig nok. 

  
Jeg har fått inn mange rapporter, men mangler fra Salg og nestleder. 

  
Når det gjelder Google Disk så er den til for å slippe å ha dokumenter på flere ulike enheter 
og apper. Altså for å gjøre det enkelt og å ha alt samlet på ett sted. Derfor foretrekker jeg at 
alle rapporter blir lagt ut på Disk to dager før vi har møte. Hver underkomite har sin mappe på 
Google Disk hvor komiteleder kan ha alle sine dokumenter, som blant annet rapporter, lagret 
der. Eksempelvis kan dere se hvordan kasserer har gjort det. 



 

 

  
Til informasjon så ligger alles kontaktinformasjon på Google Disk 

  
Har alle ledere fått til tilgangen i Google Disk? 

  
Dersom noe er uklart - ikke nøl med å ta kontakt med meg 

 
 
 
 
 

Spørsmål: 

På Dance events vil vi ha med partnere/pårørende og vil vi i så fall ta full pris av de? 

  
  

  
  

c)   Saker fra rapporteringsdel settes opp fortløpende her 
 
 

1. Spørsmål fra fundaiser komite: På dance events vil vi ha med partnere/pårørende og vil 
vi i så fall ta full pris av de? 
 
Saken går videre til neste møte grunnet tid. 

 
  

2.  Spørsmål fra leder vedrørende punkt servicepack:   
 

Discuss policies for newcomers and visitors». Forslag er at vi spør Region om å kjøpe 50 
earlybird biletter for 25 euro pr stk som nykommere kan bruke. Flere land før oss har 
gjort dette og er en anbefaling vi har fått fra Region i Ungarn. 

 
 
 

3.     Saker for IT-komiteen: 

  

-        Det er enighet i gruppen om at IT skal opprette og betale for en egen Google-konto 
for ECCNA_41 og flytte over alle ECCNA_41-filer som allerede ligger på Google 
Disk kontoen som er eid av Kasserer og gi tilgang til interimsstyret og alle ledere for 
underkomiteene. Dette for å ikke ta opp lagringsplass på enhver enkelt sin private 
Google-konto. 

-       Det er opprettet eget domene for ECCNA 41. Der blir det opprettet egne E-
postadresser til hver av komiteene og de fire vervene i interimsstyret, dette ser mer 
profesjonelt ut. 

-  Møter fortsetter som vanlig på ZOOM fremover. 



 

 

 
  
  

4.  Region-sak: 
Angående sak 8, fra Område Vest som er på agendaen til Region-møtet oktober 2024: 
Det blir tatt en runde rundt «bordet» om hva vi tenker og føler rundt saken som er blitt 
sendt til region fra Område Vest. Etter en lengre runde rundt bordet danner det seg en 
enstemmig, klar og tydelig felles enighet blant medlemmene i vår komite at vi er en 
fullverdig ECCNA-komite som nå er en del av EDM og at vi skal fortsette prosessen 
videre som normalt. At det vil være destruktivt for Region Norge og ECCNA 41 sin 
fremtid om denne komiteens arbeid blir oppløst. Leder skal delta på Region-møtet og 
følger saken fra Område Vest derfra og har komiteen i ryggen. 
  
  
  
  
  

  
 Sak 1 og 2 og sakene fra møte 8. august blir flyttet til neste møte 

  
  
  

Neste møte: 
Torsdag den 10. oktober klokken 17:00-18:30 
Zoom-møteID: 592 751 9366 Passord: service 
  

  
  
  
  
  
IKT Sekretær 
  
  
  
  
  
  
  
 


